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Beantwoording vragen n.a.v. 
ingekomen stukken

Agendapunt : Ingekomen stukken

Vergadering : Opinieraad Samenleving 12 september 2019

Portefeuillehouder(s) : Weth. Van Der Beek

A.1 – Stichting Dutch Child Center

ABZ

Vraag
Hoeveel kinderen zijn vanuit de gemeente Woensdrecht Uit Huis geplaatst? Om hoeveel 
gezinnen gaat dit?

Antwoord
Op dit moment zijn er drie kinderen (uit drie gezinnen) die vrijwillig uit huis zijn geplaatst. 
Het aantal niet-vrijwillige uithuisplaatsingen (via een rechterlijke machtiging) is niet bekend 
bij de gemeente. We inventariseren op dit moment bij de gecertificeerde instellingen of zij 
die cijfers aan kunnen leveren.

A.8 – Jaarverslag 2018 Klachtencommissie Jeugd

CDA

Vraag
In het schrijven van de wethouder van 12 juli staat beschreven hoe de gecontroleerde 
zorgoverdracht zal verlopen.
Ondertussen bereiken ons steeds meer berichten over voortijdig verloop van medewerkers 
en daar bovenop de landelijke staking. 
1) Op welke wijze heeft de wethouder nu nog zicht op de zorgverlening en de kwaliteit?
2) Er is sprake van gecontroleerde afbouw maar in hoeverre is dit plan nog afdoende.

Antwoord
1) Het klopt dat er voortijdig verloop is van medewerkers bij Juzt. Juzt huurt personeel in om 
de gaten te dichten en de kwaliteit op orde te houden. Er is inderdaad personeel van Juzt 
naar de landelijke staking geweest, maar dit heeft geen afbreuk gedaan aan de kwaliteit van 
de zorg. 2) Het plan van gecontroleerde afbouw voor de activiteiten van Juzt is nog steeds 
actueel. Er zijn aanbiedingen binnen gekomen, maar deze waren niet compleet. Op dit 
moment wordt er informatie opgevraagd en verwerkt om te komen tot een definitief 
overnamebod. Dit overnamebod hebben we nodig om te komen tot een uitvoeringsplan 
voor de overname van de activiteiten van Juzt. Zodra er zo’n plan is, en we meer zicht 
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hebben op de verwachte kosten, kunnen we bepalen of en wanneer er besluitvorming van 
uw raad gevraagd wordt. De uitgangspunten voor de onderhandeling blijven onveranderd:
• Doorlopende zorg voor kinderen en jongeren en de andere cliënten van Juzt; 
• Behoud van waardevolle kennis en professionals in de regio; 
• Optimaliseren van ons zorglandschap in de regio.

A.9 – Afschaffen werkbegroting 

VVD

Vraag
Kan de wethouder uitleggen als er geen aparte werkbegroting meer wordt gemaakt voor het 
sociaal domein, hoe er wordt gemonitord als er hogere kosten zijn door ontwikkelingen 
binnen Sociaal Domein?

Antwoord
Het niet langer hanteren van de werkbegroting heeft geen gevolgen voor de mogelijkheden 
tot het monitoren van de uitgaven. Dit gebeurt op de reguliere manier voor heel programma 
1 Sociaal Domein en alle producten die daar binnen vallen. Als op het ene product hogere 
kosten worden voorzien wordt (eerst) gekeken of die gecompenseerd kunnen worden met 
(voorziene) restanten op andere producten binnen programma 1. Mocht er toch een tekort 
blijven dan wordt dit verrekend met het Algemene Jaarrekeningresultaat. De laatste optie is 
dan de reserve van de Werkbegroting Sociaal Domein.

A.10 – Ondertekening moties van diverse gemeentes betreffende scenario 
bezuinigingen verbonden partijen

VVD

Vraag
De te onderzoeken scenario’s voor bezuiniging van 5, 10 of 15% op de budgetten van de 
verbonden partijen is dit realistisch tegenover de gestelde budgetten en uitvoering van alle 
taken? Wil de wethouder voor gemeente Woensdrecht het budget houden zoals dat nu is, of 
overweegt hij een soortgelijk scenario te laten onderzoeken?

Antwoord
Wij overwegen niet om soortgelijke scenario’s te (laten) onderzoeken. Het college kiest voor 
maatwerk omdat verbonden partij nu eenmaal niet gelijk zijn. Wij benutten 
bezuinigingskansen daar waar mogelijk.

A.11 – Raadsinformatienota lachgas

ABZ

Vraag
Zijn er nog signalen van lachgasgebruik

Antwoord
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Begin juli is er in Woensdrecht één melding binnen gekomen over lachgaspatronen die 
waren gevonden. Daarna zijn er geen meldingen meer geweest. De jongerenwerker van de 
BWI geeft aan op hangplekken soms nog lachgaspatronen tegen te komen. Hij bespreekt dit 
dan met de jongeren en/of schakelt hier ook de veldwerker van Novadic-Kentron bij in, 
zodat gerichte voorlichting gegeven kan worden.

A.17 – WVGGZ

VVD

Vraag
Wet verplichte geestelijke gezondheidszorg (WvGGZ) gaat per 1-1-2020 in vervangt de Wet 
op bijzondere opnemingen in psychiatrische ziekenhuizen (Wopz) In de WvGGZ is onder 
andere opgenomen om vooronderzoek in te stellen binnen 14 dagen. De betrokkende te 
horen en dit te verwerken in het Konrad systeem. Vraag: Wat zijn de extra kosten om het 
Konrad systeem aan te passen, de veilige mail te upgraden en trainen van de betrokken 
functies? Past dit in het huidige budget? En hoeveel casussen betreft dit jaarlijks in de 
gemeente Woensdrecht?

Antwoord
Vanwege de overgang naar de Wet verplichte geestelijke gezondheidszorg (WvGGZ) bouwt 
de firma Khonraad op dit moment een applicatie ter vervanging van het huidige programma 
BOPZ-online. Deze applicatie moet het voor de burgemeester mogelijk maken om, met zo 
weinig mogelijk handelingen, op een verantwoorde manier een maatregel op te kunnen 
leggen. Hierbij zal ook een uitbreiding worden ingebouwd ter ondersteuning van het 
‘verkennend onderzoek’, een nieuwe onderdeel waarbij gemeenten vanaf 1 januari 
meldingen kunnen ontvangen over personen voor wie de noodzaak tot (mogelijk verplichte) 
geestelijke gezondheidszorg wordt onderzocht. Een eventuele stijging in de kosten voor 
Khonraad is nog niet helder. De firma geeft aan later dit jaar ‘de contractanten een passende 
aanbieding te doen’. De verwachting is wel dat de kosten toenemen. Khonraad maakt in het 
derde kwartaal van dit jaar instructiemateriaal beschikbaar voor de gebruikers. Ook zal vanaf 
het vierde kwartaal van 2019 in een oefenomgeving geoefend kunnen worden met het 
nieuwe Khonraad systeem. Naast deze nieuwe applicatie dient een ‘veilige mail’-voorziening 
in gebruik te worden genomen als ‘backup scenario’, voor het moment dat een systeem of 
koppeling uitvalt of niet (tijdig) beschikbaar is. Op dit moment wordt een voorstel 
voorbereid waarbij onderzocht wordt welke opties er zijn om tot de aanschaf van een 
‘veilige mail’-voorziening over te gaan. Omdat het ‘verkennend onderzoek ‘ een nieuwe 
faciliteit betreft, is het verwachte aantal meldingen lastig te schatten. Vooralsnog wordt in 
de gemeente Woensdrecht uitgegaan van hooguit een tiental meldingen per jaar. Voor de 
invoering van de WvGGZ wordt vanaf 2020 € 20 miljoen aan het gemeentefonds toegevoegd 
waarbij het aandeel van onze gemeente € 26.000 bedraagt (vanaf 2022: € 27.000).

A.18 – Advies expertise team

VVD

Vraag
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Gaan er meer oude WMO cliënten naar de WLZ wet als er MO, BW of BG plaatsvindt? Zo ja 
hoeveel cliënten betreft dit in gemeente Woensdrecht? Kan de gemeente Woensdrecht zelf 
deze zorg goed gaan verlenen en zijn er voldoende woonlocaties en ambulante zorg van de 
GGZ aanwezig?

Antwoord
Het openstellen van de WLZ heeft alleen betrekking op cliënten die nu beschermd wonen en 
waarbij er geen zicht is op een ontwikkeling richting zelfstandig wonen. Het is nog niet 
duidelijk hoeveel cliënten in de regio en/of de gemeente Woensdrecht overgaan naar de 
Wlz. Naar verwachting zal dit pas in het voorjaar van 2021 bekend zijn. De bedoeling van de 
openstelling van de WLZ voor beschermd wonen is dat cliënten zoveel mogelijk bij hun 
huidige zorgaanbieder kunnen blijven en alleen het “label” wisselt van Wmo (gemeenten) 
naar WLZ (voormalige AWBZ). En met het wisselen van het label straks ook de 
financieringsbron veranderd (van Wmo naar WLZ). 

Als gemeenten straks het Beschermd Wonen gaan uitvoeren betekent dit niet dat er in elke 
gemeente ieder mogelijk specialistisch aanbod van Beschermd Wonen aanwezig moet zijn. 
We zijn er als regio verantwoordelijk voor dat we een goed aanbod van Beschermd Wonen 
hebben en moeten hier dus goed in samenwerken. 
Voor cliënten die gaan uitstromen vanuit Beschermd Wonen wordt de komende periode 
gewerkt  aan passende ondersteuning in de thuissituatie in lijn met het advies van de 
commissie Dannenberg (inclusieve samenleving). Er is nu bijvoorbeeld regionaal, in 
samenwerking met de zorgaanbieders, een pilot in ontwikkeling voor een logeervoorziening 
(als vangnet). Voor wat betreft ambulante zorg van de GGZ is er ambulante zorg (zgn. FACT 
teams) vanuit ZVW en begeleiding vanuit de Wmo. Voor wat betreft de uitstroom uit 
beschermd wonen is het inderdaad van belang dat er voldoende woningen zijn. Hierover 
vinden gesprekken plaats met de woningcorporaties. De specifieke onderwerpen 
“voldoende woningen” en “ambulante zorg van de GGZ” zijn landelijk aandachtspunten en 
maken ook onderdeel uit van het in juli gesloten akkoord tussen het Rijk en de VNG, dat de 
komende maanden verder uitgewerkt wordt.

A.25 – Nieuwbouw IKC

D66

Vraag
Wordt met de intentieovereenkomst met SMV de evaluatie van de brede school achter het 
gemeentehuis in Hoogerheide meegenomen en een verkeerscirculatieplan?

Antwoord
Verkeer is een van de belangrijkste uitgangspunten voor de nieuwe school. De 
uitgangspunten voor verkeer zullen in dit stadium met SMV opgesteld worden. In een later 
stadium bij de uitwerking van het ontwerp voor de school zal een verkeerscirculatieplan 
worden opgesteld. 


